
Bestyrelsesmøde  4. december 2023. 5. december 2023

Tilstede var: Torkild, Allan, Grethe, Jeanette, Inge-Marie og Anette 

1.Opfølgning på året, der er gået:

Der er opsat gynge ( fuglerede) samt vippedyr opsat på legeplads fra Aktivleg. Der foretages ikke 
yderligere fornyelse af legepladsen på nuværende tidspunkt. 

Der er blevet ryddet et større område på det nederste del af skolestien, således at området er 
fremkommelig. Se yderligere under punkt 2.  

2. Oprydning af den nederste del af skolestien:

Der er indhentet og accepteret tilbud fra Tolstrup. Den nederste del af skolestien  er et område på ca.
75 meter X 8 meter. Oprindelig tilbud gik på, at affaldet fra beskæring af træerne skulle lægges i 
”hullet” bag ved området. På grund af mængden af affald, endte det med en ekstra udgift til 
opgaven, således at affaldet kunne bortskaffes. Der såes græs i området, hvor der er beskæret/ 
fjernet træer, når vejret er til det. Samlet pris for opgaven ca. 35.000 kr.  

Punkt 3 og 4 er samlet under et punkt. 

Der foretages ikke yderligere på skolestien fra grundejerforeningens side på nuværende tidspunkt. 

Bestyrelsens stilling til græsklipning af de små græsarealer foran husene.
Det er bestyrelsens holdning, at de små græsarealer foran nogle huse skal vedligeholdelse af ejerne 
af matriklerne. Det fremgår af lokalplanen, at området er til gæsteparkering (Dette er ikke  
beskrevet i lokalplanen)   samt at vedligeholdelsen ligger hos den enkelte husejer. ( Se sidste 2 
afsnit i bilag 2 til lokalplanen - Se også nærmere i grundejerforeningens vedtægter §2)
  
5. Orientering om parkering af campingvogne/ autocampere ( lokalplan)

Campingvogne og både må ikke holde på offentlig vej – der henvises til lokalplan for yderligere. 
  
Autocampere er at sidestille med egen bil, hvorfor denne skal holde på egen matrikel. Oplyst af 
kommune og brandvæsen.

6. Tilslutning til plantning af 3 japanske kirsebær træer eller buske som rododendron på legepladsen

Bestyrelsen har vurderet, at beplantning på legepladsen udskydes til år 2024, da der er brugt mange 
penge på rydning af området ved skolestien. Der tages på et senere tidspunkt stilling til hvilken 
beplantning, der ønskes.  

7. sammenstillet et budget 2024 på baggrund af evt. nye tiltag.

På nuværende tidspunkt er beplantning til legepladsen eneste planlagte initiativ til 2024. 

8. Eventuelt

Intet under punktet. 


